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Ha Tamara,

In de media veel aandacht voor de persconferentie van gisteren. Er wordt teleurgesteld gereageerd op het uitblijven van

versoepelingen rondom de kerst. Hierbij wordt vaak een vergelijking gemaakt met het buitenland, waar eveneens strenge

maatregelen gelden als reactie op de oplopende besmettingscijfers. Ook aandacht voor de uitgelekte notitie van EZK, met daarin

de mededeling dat het heropenen van de horeca juist zou leiden tot minder besmettingen. Daarnaast aandacht voor wat er wel en

niet mag met betrekking tot vaccinaties, mag je werkgever je bijvoorbeeld verplichten?

Vaccinatiebereidheid zorgpersoneel

Uit een peiling van Nu’91 eerder deze week bleek dat 36% van de zorgprofessionals zich wil laten vaccineren zodra dat mogelijk is,

33% geeft aan zich niet te willen laten vaccineren en bijna evenveel mensen weet het nog niet.

-  Zorgelijk
- Maar we zijn er nog niet

- We blijven het belang van vaccineren duidelijk maken

-  Goed informeren hierbij zeer belangrijk
-  Vaccineren doe je niet voor jezelf, maar juist voor anderen

Niet bewoners maar personeel verpleegtehuizen heeft voorrang

Het plan was aanvankelijk om als eerste de meest kwetsbaren te laten inenten - verpleegtehuisbewoners en gehandicapten in

instellingen - maar nu krijgen toch de zorgverleners in januari voorrang.

- Is vooral om praktische redenen

- Het Pfizer-vaccin kan het best en snelst worden toegediend op centrale locaties (ivm bewaartemperatuur)
- Daarnaast wordt het vaccin bewaard in partijen van 1.000 stuks

-  Aangezien het personeel veel makkelijker dan bewoners naar een locatie kan komen, is er voor gekozen eerst

zorgverleners te vaccineren.

Geen versoepelingen rondom kerst

- De situatie nu geeft nog geen aanleiding om maatregelen los te laten, hoe graag we dat ook willen.

- Pas als de 10 IC-opnhames per dag in zicht komen, kunnen we verder gaan kijken.
-  Endat het aantal van 10 IC-opnames ook daadwerkelijk stabiel blijft over een wat langere periode.
- Om daar te komen, is het belangrijk dat we ons allemaal goed aan de maatregelen blijven houden.
- Dus blijf thuis met klachten en laat je testen, 1,5 meter, afstand houden, weggaan als het ergens te druk is en het aantal

contactmomenten beperken.
- Hoe lastig dat ook is.

Sportmogelijkheden
-  Individueel sporten of met groepjes van 4 op 1,5 afstand is nu al mogelijk.
- lk ben aan het kijken welke mogelijkheden er zijn voor de sport om toch weer met grotere groepen te sporten.
-  Echter laten de cijfers ons nu nog geen ruimte om hier nu over te beslissen.

Topsportcompetities
- Voor de topsporters is het belangrijk om aansluiting te houden bij de internationale top.
- Voor deze sporten zijn de topcompetities de manier om dat te doen.

- Met de sportevenementen op komst is het belangrijk om te kunnen trainen en wedstrijden te spelen.
- De medaillekansen in Tokyo vinden we uiteindelijk als Nederlanders cok belangrijk.
- Er was al een uitzondering voor 1.000 topsporters met een status en 1.200 voetballers (mannen en vrouwen) in ere- en

eerste divisie.

- Hier komen de sporters die actief zijn in de topcompetities bij. Dat zijn er bij elkaar 4000.

-  Bijelkaar is er dus voor zo’n 6.000 sporters een uitzondering op de beperkende maatregelen.
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Betaald voetbal: fieldlabs naast beperkt publiek in alle stadions

A.2e Eredivisie) [EREIMES ste Devisie) IEEE <NvB) laten weten dat zij verbaasd zijn over hoe overheid

gebruik wil maken van Fieldlabs, zoals gisteren gemeld in de persconferentie. Zij benadrukken dat zij de Fieldlabs willen laten

plaatsvinden naast het spelen met beperkte publiek, niet in plaats van. Wat hen betreft heeft het betaald voetbal aangetoond dat

zij prima in staat zijn om publiek toe te laten met 1.5 meter afstand. Het voetbal wil deze week nog in gesprek met minister Van

Ark om dit duidelijk te maken.

-  helaas zijn er gezien het hoge aantal besmettingen op dit moment geen versoepelingen mogelijk.
- het kabinet heeft toegezegd dat er in januari fieldlabs mogelijk gaan zijn voor de evenementensector los van de

ontwikkeling van het virus, dus ook voor het voetbal.

-  zodra de aantal besmettingen dusdanig omlaag gaan dat we in het stadium waakzaam zitten kan er ook weer gevoetbald
worden met gedeeltelijk publiek.

- het is dus niet of maar en, maar het belangrijkste blijft om ons aan de maatregelen te houden en het aantal besmettingen

omlaag te krijgen.

het kabinet is ook continu in gesprek met de KNVB.

Bond zet turntrainers opzij: te weinig respect en reflectie

De KNGU heeft de samenwerking met| EE <¢indigd. Verschil van inzicht over de noodzaak

tot cultuurverandering en invulling van het topsportprogramma heeft tot de breuk van turnbond KNGU met de twee clubcoaches

geleid. Op verenigingsniveau blijven de twee overigens werken met de turnsters uit de nationale ploeg.
- ledere sporter moet veilig en met plezier kunnen sporten.
- De verhalen uit het turnen die ik heb gehoord horen daar niet bij.
- Daarom financier ik onderzoek naar misstanden in de turnsport, uitkomsten worden rond voorjaar 2021 verwacht.

- Aan de hand van deze uitkomsten bepaal ik of er aanvullende maatregelen nodig zijn
-  Daarnaast gaan we aan de slag met het regelen van psychische hulp voor slachtoffers

Vraagtekens bij Foundation Lucille Werner

Lucille Werner, voormalig presentatrice van Lingo, staat tiende op de CDA-lijst. Haar stormachtige politieke carriére heeft onder

andere te maken met haar inspanningen voor mensen met een beperking. Hier is echter nu gedoe over. Zo laat ze zich door de

Lucille Werner Foundation riant uitbetalen, en is de Foundation zeer luxe behuisd. Overigens besloot Rick Brink naar aanleiding van

Werners kandidatuur zich terug te trekken van de CDA-lijst, hij zei hierover: ‘zij wil alles wat ik ook graag wil bereiken’.

Hartelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | 6e etage

@minvws.nlmx
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